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Aan de Vlaamse minister van  
Mobiliteit, Sociale Economie en Gelijke Kansen, 
Mevrouw Kathleen Brempt, 
Koolstraat 35, 
B 1000 Brussel, 
 
 
Onderwerp: Scheidingsverdrag ca. 
 
 
Beste Kathleen, 
 
De Nederlandse etiquette staat het niet toe een onbekende en zeker in dit geval een dame, direct bij 
haar voornaam te noemen. Echter op uw weblog word ik daar uitdrukkelijk toe uitgenodigd: “Zeg maar 
Kathleen.” Graag stel ik mij dan ook aan u voor met mijn voornaam: Leen. In het Vlaams een 
meisjesnaam maar hier gewoon een jongen. Dat duidt er direct al op dat er cultuurverschillen zijn 
tussen onze naties. Een eerste signaal om elkaar goed te (blijven) verstaan. What’s in a name? 
 
Voor zover ik kan nagaan voert u een milieuvriendelijk beleid. Dit komt onder meer tot uiting in uw   
Cambio experiment.  Dit biedt aan mensen die weinig met de auto rijden een alternatief aan. “Op dit 
moment staan al meer dan 40 wagens ter beschikking die mensen kunnen gebruiken voor hun 
verplaatsingen”  aldus uw weblog. Welnu, u denkt serieus na over het vervoer van en door mensen en 
biedt daarbij ook een alternatief. Wellicht kan hier ook gebruik van worden gemaakt door 
Nederlanders en in de toekomst met een Belgisch vignet?  
 
Nee, ik ga met u niet in discussie over wel of niet 60 euro betalen. U kent de Nederlanders 
ongetwijfeld als gulle gevers indien zij hun zuiderburen bezoeken in Antwerpen, dichtbij, of Brussel, 
iets verder weg. Zij zoeken daar de Vlaamse of Belgische gemoedelijkheid. 
 
Wat ons bezighoudt is uw abrupte besluit om een vignet in te voeren. U wilt “mensen er toch toe 
aanzetten om meer rekening te houden met anderen in het verkeer?” Dat is toch een breed begrip? 
Welnu dat wordt in deze node gemist in het door u voor de Zeeuwse televisie charmant verwoorde 
beleid.  U voert daarmee een buitenlandbelasting in en dat gaat ons te ver. Maar u toch ook, als 
bedacht wordt dat Vlaanderen en Nederland zeer recent uit overwegingen van goed nabuurschap 
overeenstemming hebben bereikt over de derde verdieping van de Schelde? 
Dat goede nabuurschap, waar kwam dat ook al weer vandaan? Het was toch de afsplitsing die België 
eens wenste en daarvoor alles geregeld wilde zien in het verdrag van 19 april 1839? Moet dat nu zo 
vertaald worden dat uw gewaardeerde voorgangers in 1839 niet hebben voorzien dat er –anno 2007-
ook nog “buitenlanders” in België zouden komen? 
 
Welnu, vanuit dat toen overeengekomen goede nabuurschap blijft in deze weinig over. Wij wisten 
reeds lang dat ook Nederlandse autobezitters België aandoen en dat is omgekeerd ook het geval. “Zij 
zorgen namelijk mee voor de slijtage aan de wegen, voor de files, voor de milieuverontreinigingen.” 
Maar is dat nu opeens en zonder overleg reden om in het verenigde Europa zo’n eenzijdige maatregel 
te nemen? Want ook de Antwerpse havens bijvoorbeeld geven een niet geringe milieudruk all over the 
world. Wij vragen ons bovendien af of het voorgestane registratiesysteem wel strookt met de 
privacyregelgeving. Iedere “buitenlander” moet van te voren opgeven, dat hij of zij uw land bezoekt! 
Een verkapte legitimatieplicht dus. 
 



Wij roepen u op de milieu(auto)problematiek op Europees niveau aan te pakken. Straatsburg en, zo u 
wilt, Brussel zijn daarvoor de aangewezen plaatsen! Uw maatregel heeft, gelet op uw weblog, veel 
weg van een gewone belastingmaatregel waarbij “buitenlanders” voor een onredelijke bron van extra 
inkomsten zorgen. Maar u noemt ons toch geen buitenlanders? Ooit waren wij toch goede buren en 
nu zelfs bij elkaar in een verenigd en grenzeloos Europa? Wij willen die traditie graag in ere houden 
en u ongetwijfeld ook. 
 
Mogen wij u daarom eens uitnodigen met ons over dit onderwerp van gedachten te komen wisselen? 
Het houdt de Zeeuwen bezig, niet om het geld, maar om het goede nabuurschap. Is Lillo daarvoor 
wellicht een geschikte locatie? Net over de grens en nu nog te bereiken zonder vignet. Dit alles, nu 
het nog kan, op onze kosten! 
 
Misschien kunnen we dan ook een suggestie onzerzijds op haalbaarheid toetsen: om de beprijzing 
van de mobiliteit grondig aan te pakken in BENELUX verband, waarmee de voorlopers en mede 
grondleggers van de Europese samenwerking opnieuw een grondige bijdrage leveren aan de 
eenwording en de duurzaamheid in de Europese Unie.  
 
 
Met vriendelijke groet, 
namens de GroenLinks Statenfractie Zeeland, 
 
 
ing. Leen Harpe,  
Scholeksterstraat 76, 
4332 CC Middelburg. 
 
 
 
 
 


